
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20071212 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Roger Karlsson, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson, Urban Green och Bengt Jemsö. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns inga obetalda 

vägavgifter! 
5. Skrivelser: 

- Från Regeringskansliet. Beslut om att Norrköping kommuns överklagan angående 
ansvar för väghållning av  ”gamla 51:an” avslås. Kommunen blir således väghållare. 

- Från  Vägverket angående bidrag till vägföreningen de kommande fem åren. 
- Från Lantmäteriet angående en avstyckning vid Bonäsvägen. 

6. Rapporter.  
- Ulf Nyström har träffat representanter från kommunens lantmäterienhet 

angående 14 nya tomter vid Kyrkbacken. 
- Kantstenar som lossnat vid Kraftvägen – Stugvägen ska  lagas av Skanska. 

7. Som nämnts i tidigare protokoll har kommunen lovat att ta bort överhängande träd och 
buskar på sina områden. Inget har hänt och gör det inte det snart gör vägföreningen 
jobbet och fakturerar kommunen. 

8. Dikesgrävning nu igen!!! Vägfogden Jimmy säger sig ha hittat en entreprenör som åtar sig 
jobbet. 

9. Övriga frågor: 
- Gräsremsan längs Stugvägen är inte avsedd som parkeringsplats. 
- Vid årsmötet kommer styrelsen att föreslå att den som är lagfaren ägare den 1/1 

är den som betalar årsavgiften till vägföreningen. Som det är nu är det den som 
är lagfaren ägare den 1/7 som betalar vägavgiften. 

- Kommunen har lovat att byta alla lampor vid Stugvägen för att komma till rätta 
med problemen. 

- Valberdning. Vid förra årsmötet kunde det inte utses någon valberedning för 
vägföreningen. Vi efterlyser därför någon/några som är villiga att göra en insats i 
styrelsen eller valberedningen. Kontakta då någon i styrelsen. 

10. Årsmötet kommer att äga rum onsdagen den 26/3 kl 19.00 i Svärtingehus matsal. 
Välkomna! 

11. Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 5/2 kl. 19.00 hos Ulf Nyström. 
 
 

 

 

 

 


